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PROTOKOL Nr 35
z XXXV sesji Rady Miasta Marki,

kt6ra odbyla sill w dniu 16 grudnia 2009 roku

o godzinie 12°°, Przewodniczaca Rady Miasta Marki Maria Przybysz - Piwko
otworzyla XXXV sesje Rady Miasta. Przywitala stalych czlonk6w Rady oraz przybylych
gosci (sklad Rady Miasta Marki 21. radnych; nieobecny radny Tadeusz Pasternak). Listy
obecnosci radnych oraz gosci stanowia zalacznik nr 1 do protokolu, Po stwierdzeniu quorum
Przewodniczaca Rady przedstawila porzadek obrad:

1. Otwarcie sesji,
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Rozpatrzenie wnioskow w sprawie zmian do porzadku obrad.
4. Przyjecie protokolu z XXXIV sesji z dnia 25 listopada 2009 roku.
5. Informacja z dzialalnosci Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 407).
6. Rozpatrzenie projektu uchwaly zmieniajacej uchwale nr XXIV/248/2009 Rady Miasta

Marki z dnia 14 stycznia 2009 roku w sprawie budzetu Miasta Marki na 2009 rok
(Druk nr 416).

7. Rozpatrzenie projektu uchwaly zmieniajacej uchwale nr XXV/254/2009 Rady Miasta
Marki z dnia 18 lutego 2009 roku w sprawie zatwierdzenia planu przychod6w
i wydatkow Gminnego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w 2009
roku (Druk nr 417).

8. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie: trybu udzielania i rozliczania dotacji,
ustalenia stawek dotacji oraz trybu i zakresu kontroli prawidlowosci wykorzystauia
dotacji udzielonej dla przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego oraz
szkol zakladanych i prowadzonych na terenie Miasta Marki przez inne niz Miasto
Marki osoby prawne i osoby fizyczne (Druk nr 408).

9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki
i Rozwiazywania Problemow Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii
na rok 2010 (Druk nr 396).

10. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie przyjecia programu wspolpracy Miasta
Marki w 2010 r. z organizacjami pozarzadowymi i podmiotami, 0 kt6rych mowa
w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 0 dzialalnosci pozytku publicznego
i wolontariacie (Druk nr 415).

11.Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie
do zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej
(Druk nr 406).

12. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przeniesienie wlasnosci
nieruchomosci w celu zwolnienia sie ze zobowiazania pienicznego (Druk nr 414).

13.Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie nieskorzystania z przyslugujacego Gminie
prawa pierwokupu (413).

14. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie najmu lokalu uzytkowego stanowiacego
mienie komunalne (Druk nr 412).

15. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie
komunalne (Druk nr 409).

16. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie
komunalne (Druk nr 410).

17. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie
komunalne (Druk nr 411).

18. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi
na dzialalnosc Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 418).
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I 9. Interpelacje i zapytania radnych.
20 .Sprawy rozne.
21. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 3. Rozpatrzenie wniosk6w w sprawie zrnian do porzadku obrad.

Radny Jan Orlowski zapytal, dlaczego w porzadku obrad sesji nie rna projektu uchwaly
w sprawie zmiany uchwaly nr X/73/2003 z dnia 19 listopada 2003 roku w sprawie powolania
komunalnej spolki z ograniczona odpowiedzialnoscia (Druk nr 384), kt6ra byla zdjeta z
porzadku obrad sesji z powodu braku opinii Radcy Prawnego?

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko przypomniala, ze to wnioskodawca radny
Pawel Chojnowski zlozy] wniosek 0 zdjecie z porzadku obrad pazdziernikowej sesji projektu
uchwaly - Druku nr 384, i dotychczas projekt uchwaly nie wplynal ponownie.

Radny Pawel Chojnowski wyjasnil, ze wycofal projekt uchwaly, poniewaz ustna opinia
prawna na temat projektu uchwaly byla negatywna i to z kilku powod6w; po rozmowie
z Radca Prawnym okazalo sie, ze w takim brzmieniu uchwala nie rnoze bye uchwalona;
konieczne jest przygotowanie nowej uchwaly, Po konsultacjach i przygotowaniu przez Radce
Prawnego nowy projekt uchwaly w tej sprawie zostanie przedstawiony Radzie Miasta.

Burmistrz Janusz Werczynski przypomnial, ze w trakcie posiedzen Komisji Rady zapowiadal,
ze zmiany w budzecie miasta na 2009 rok beda aktualizowane do ostatniej chwili, poniewaz
to ostatnia sesja w tym roku i w zwiazku z tym zlozyl nastepujace wnioski:

• wycofal projekt uchwaly zawarty w Druku nr 416,
• 0 uzupelnienie porzadku obrad 0 punkt: Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie

zmiany uchwaly nr XXXIV/336/2009 Rady Miasta Marki z dnia 25 listopada 2009
roku zmieniajacej uchwale nr XXIV/248/2009 Rady Miasta Marki z dnia 14 stycznia
2009 roku w sprawie budzetu Miasta Marki na 2009 rok (Druk nr 420) 
w listopadowej uchwale zauwazona zostala pomylka,

• 0 uzupelnienie porzadku obrad 0 punkt: Rozpatrzenie projektu uchwaly zmieniajacej
uchwale nr XXIV/248/2009 Rady Miasta Marki z dnia 14 stycznia 2009 roku
w sprawie budzetu Miasta Marki na 2009 rok (Druk nr 419) - projekt uchwaly
zawiera kompleksowe zmiany budzetu,

Burmistrz poinformowal, ze projekty uchwal zostaly zaopnuowane co do zgodnosci
z prawem przez Radce Prawnego Urzedu Miasta, ale nie zostaly zaopiniowane przez
wlasciwe Komisje Rady Miasta.

Nie zostaly zgloszone uwagi do wniosk6w.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie wniosku w sprawie
wycofania projektu uchwaly zmieniajacej uchwale nr XXIV/248/2009 Rady Miasta Marki
z dnia 14 stycznia 2009 roku w sprawie budzetu Miasta Marki na 2009 rok (Druk nr 416).

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 15
przeciw- I
wstrzymujacych sie - 0
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W trakcie glosowania obecnych bylo 16. radnych (nieobecni: P. Adamczyk, B. Dabkowski,
F. Rzewski, M. Szczepanowski).

Wniosek zostal przyjety, uzyskal poparcia bezwzglednej wiekszosci glosow ustawowego
skladu Rady.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie wniosku
o uzupelnienie porzadku obrad 0 punkt: Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zmiany
uchwaly nr XXXIV/33612009 Rady Miasta Marki z dnia 25 listopada 2009 roku zmieniajacej
uchwale nr XXIV/248/2009 Rady Miasta Marki z dnia 14 stycznia 2009 roku w sprawie
budzetu Miasta Marki na 2009 rok (Druk nr 420).

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - IS
przeciw-I
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 16. radnych (nieobecni: P. Adamczyk, B. Dabkowski,
F. Rzewski, M. Szczepanowski).

Wniosek zostal przyjety, uzyskal poparcia bezwzglednej wiekszosci glosow ustawowego
skladu Rady; projekt uchwaly zostanie rozpatrzony w punkcie 6a. porzadku obrad.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie wniosku
o uzupelnienie porzadku obrad 0 punkt: Rozpatrzenie projektu uchwaly zmieniajacej uchwale
nr XXIV/248/2009 Rady Miasta Marki z dnia 14 stycznia 2009 roku w sprawie budzetu
Miasta Marki na 2009 rok (Druk nr 419).

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 14
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 3
W trakcie glosowania obecnych bylo 17. radnych (nieobecni: P. Adamczyk, B. Dabkowski,
F. Rzewski),

Wniosek zostal przyjety, uzyskal poparcia bezwzglednej wiekszosci glosow ustawowego
skladu Rady; projekt uchwaly zostanie rozpatrzony w punkcie 6b. porzadku obrad.

Pkt 4. przyjecie protokolu z XXXIV sesji z dnia 25 Iistopada 2009 roku.

Do chwili rozpoczecia sesji radni nie wniesli na pismie zadnych poprawek, ani uzupelnien
do protokolu, w zwiazku z powyzszym Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko
zarzadzila glosowanie w sprawie przyjecia protokolu Nr 34 z XXXIV sesji Rady Miasta
Marki z dnia 25 Iistopada 2009 roku.

Glosowanie
za przyjeciem protokolu - 14
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 3
W trakcie glosowania obecnych bylo 17. radnych (nieobecni: P. Adamczyk, B. Dabkowski,
F. Rzewski).
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Protokol z XXXIV sesji Rady Miasta Marki z dnia 25 listopada 2009 roku zostal przyjety,

Pkt 5. Informacja z dzialalnosci Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 407).

Infonnacja 0 pracy Bunnistrza od 18 listopada do 8 grudnia 2009 roku stanowi zalacznik
nr 2 do protokolu,

Nie zgloszono zadnych uwag.

Pkt 6a. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie zmiany uchwaly nr XXXIV/336/2009
Rady Miasta Marki z dnia 25 Iistopada 2009 roku zmieniajacej uchwale nr
XXIV/248/2009 rady Miasta Marki z dnia 14 stvcznia 2009 roku w sprawie budZetu
Miasta Marki na 2009 rok (Druk nr 420).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 3 do protokolu.

Zgodnie z § 42 ust. 8 Statutu Miasta Marki Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko
zarzadzila glosowanie w sprawie niezwlocznego przystapienia do rozpatrzenia inicjatywy
uchwalodawczej - rozpatrzenia projektu uchwaly w sprawie zmiany uchwaly
nr XXXIV/336/2009 Rady Miasta Marki z dnia 25 Iistopada 2009 roku zmieniajacej uchwale
nr XXIV1248/2009 rady Miasta Marki z dnia 14 stycznia 2009 roku w sprawie budzetu
Miasta Marki na 2009 rok (Druk nr 420).

Glosowanie
za niezwlocznym przystapieniem do rozpatrzenia inicjatywy uchwalodawczej - 16
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - I
W trakcie glosowania obecnych bylo 17. radnych (nieobecni: P. Adamczyk, B. Dabkowski,
F. Rzewski).

Rada Miasta Marki postanowila niezwlocznie przystapic do rozpatrzenia inicjatywy
uchwalodawczej - Druk nr 420.

Bunnistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze zmiana ma charakter porzadkujacy;
w zalaczniku nr 1 do uchwaly w rozdziale 75616 w § 0360 (dochody z tytulu spadk6w
i darowizn) zostala wpisana kwota 50 tys. zl, 0 ktora zwiekszony zostal plan, a powinna
to bye kwota 48 tys. z1.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie zmiany uchwaly nr XXXIV/336/2009 Rady Miasta Marki z dnia
25 listopada 2009 roku zmieniajacej uchwale nr XXIV/248/2009 Rady Miasta Marki z dnia
14 stycznia 2009 roku w sprawie budzetu Miasta Marki na 2009 rok (Druk nr 420).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 16
przeciw-O
wstrzymujacych sie - I
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W trakcie gtosowania obecnych bylo 17. radnych (nieobecni: P. Adamczyk, B. Dabkowski,
F. Rzewski).

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXXV1351/2009 1 stanowi zalacznik nr 4 do
protokolu,

Pkt 6b. RozpatrzeDie projektu uchwaly zmieDiajacej uchwale Dr XXIV/248/2009 Rady
Miasta Marki z dDia 14 styezDia 2009 roku w sprawie budietu Miasta Marki Da 2009
rok (Druk Dr419).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 5 do protokolu,

Zgodnie z § 42 ust. 8 Statutu Miasta Marki Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko
zarzadzila glosowanie w sprawie niezwlocznego przystapienia do rozpatrzenia inicjatywy
uchwalodawczej - rozpatrzenia projektu uchwaly zmieniaiacej uchwale nr XXIV/248/2009
Rady Miasta Marki z dnia 14 stycznia 2009 roku w sprawie budzetu Miasta Marki na 2009
rok (Druk nr 419).

Glosowanie
za niezwlocznym przystqpieniem do rozpatrzenia inicjatywy uchwalodawczej - 16
przeciw-O
wstrzymujacych sie - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 17. radnych (nieobecni: P. Adamczyk, B. Dabkowski,
F. Rzewski),

Rada Miasta Marki postanowila niezwlocznie przystapic do rozpatrzenia inicjatywy
uchwalodawczej - Druk nr 419.

Burmistrz Janusz Werczyriski omowil proponowane zmiany budzetu; zwrocil uwage na
zmiany w dzialach: 801, 852, 854, 926; zmiany planu zadan inwestycyjnych w formie
pisemnej stanowia zalaczniknr 6 do protokolu.
Burmistrz odpowiedzial rowniez na pytania radnych: Boguslawa Dabkowskiego, Tadeusza
Sklodowskiego, Grzegorza Mlodzianowskiego oraz zachecal radnych, aby w interesuiacych
ich sprawach zasiegali szczegolowych informacji w Wydzialach Urzedu Miasta, a szczegolnie
w sprawach dotyczacych inwestycji.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zamknela dyskusje i zarzadzila glosowanie
w sprawie podjecia uchwaly zmieniajacej uchwale nr XXIV/248/2009 Rady Miasta Marki
z dnia 14 stycznia 2009 roku w sprawie budzetu Miasta Marki na 2009 rok (Druk nr 419).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 18
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 2
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXXV/352/2009 1 stanowi zalacznik nr 7 do
protokolu,
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Pkt 7. Rozpatrzenie projektu uchwaly zmieniajacej uchwale nr XXV/254/2009 Rady
Miasta Marki z dnia 18 lutego 2009 roku w sprawie zatwierdzenia planu przvchod6w
i wydatk6w Gminnego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w 2009
roku (Druk nr 417).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 8 do protokolu,

Burrnistrz Janusz Werczynski przedstawilprojekt uchwaly.

Komisja Zdrowia, Opieki Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska
pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty w Druku nr 417.
Opinia Komisji stanowi zalacznik nr 9 do protokolu.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly zmieniajacej uchwale nr XXV/254/2009 Rady Miasta Marki z dnia 18 lutego 2009
roku w sprawie zatwierdzenia planu przychod6w i wydatk6w Gminnego Funduszu Ochrony
Srodowiska i Gospodarki Wodnej w 2009 roku (Druk nr 417).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 20
przeciw-O
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Uchwala zostala podjeta jednoglosnie, otrzymala Nr XXXV/353/2009 i stanowi zalacznik
nr 10 do protokolu,

Pkt 8. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie: trybu udzielania i rozliczania dotacji,
ustalenia stawek dotacji oraz trybu i zakresu kontroli prawidlowosci wykorzvstania
dotacji udzielonej dla przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego oraz szk61
zakladanych i prowadzonych na terenie Miasta Marki przez inne niZ Miasto Marki
osoby prawne i osoby fJZYczne (Druk nr 408).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr II do protokolu,

Burrnistrz Janusz Werczynski powiedzial m.in., ze: projekt uchwaly zostal przygotowany
w zwiazku ze zmiana ustawy 0 systemie oswiaty, w tym zmiana trybu i zakresu kontroli
prawidlowosci wykorzystania dotacji (tresc art. 80 i 90 ustawy stanowia zalacznik nr 12 do
protokolu); obecnie Gmina rna prawo do kontrolowania na co sa przeznaczane wyplacone
dotacje, a takze zostal ograniczony zakres wykorzystania dotacji; w uchwale okreslone
zostaly zalaczniki: wniosek 0 udzielenie dotacji na rok kalendarzowy, inforrnacja 0 faktycznej
Iiczbie uczni6w, sprawozdanie z wykorzystania otrzymanej dotacji.
Burrnistrz odpowiedzial rowniez na pytania sformulowane przez radnych: Jana Orlowskiego
i Tadeusza Sklodowskiego,

Komisja Oswiaty, Kultury Sportu pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 408.
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W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie w sprawie: trybu udzielania i rozliczania dotacji, ustalenia stawek dotacji
oraz trybu i zakresu kontroli prawidlowosci wykorzystania dotacji udzielonej dla przedszkoli,
innych form wychowania przedszkolnego oraz szkol zakladanych i prowadzonych na terenie
Miasta Marki przez inne niz Miasto Marki osoby prawne i osoby fizyczne (Druk nr 408).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 20
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Uchwala zostala podieta jednoglosnie, otrzymala Nr XXXV/354/2009 i stanowi zalacznik
nr 13 do protokolu.

Pkt 9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie Gminnego Programu Profilaktvki
i Rozwiazywania Problemow Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii
na rok 2010 (Druk nr 396).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 14 do protokolu,

Burmistrz Janusz Werczynski omowil projekt uchwaly; poinformowal m.in., ze Program
opracowany zostal na podstawie diagnozy sytuacji problemow alkoholowych wystepujacych
w Markach; diagnoza powstala w oparciu 0 materialy wlasne, dane statystyczne (pozyskane
od partnerow i realizatorow Programu oraz instytucji), a takze dane pochodzace z badania
ankietowego "Mlodzi Polacy 0 zachowaniach ryzykownych", ktore przeprowadzone zostaly
w maju 2007 i 2009 roku (klasy V szkoly podstawowej i II klasy gimnazjum) - opracowania
wynikow badan ankietowych stanowia zalacznik nr 15 do protokolu.

Komisja Zdrowia, Opieki Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska
pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty w Druku nr 396.
Opinia Komisji stanowi zalacznik nr 16 do protokolu,

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemow
Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii na rok 2010 (Druk nr 396).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 19
przeciw-O
wstrzymujacychsie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych (nieobecny G. Mlodzianowski),

Uchwala zostala podjeta jednoglosnie, otrzymala Nr XXXV/355/2009 i stanowi zalacznik
nr 17 do protokolu.
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Pkt 10. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie przvjecia programu wspolpracy
Miasta Marki w 2010 r. z organizacjami pozarzadowymi i podmiotami, 0 ktorych mowa
wart. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 0 dzialalnosci poZytku publicznego
i wolontariacie IDruk nr 415).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 18 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczyriski zaprezentowal projekt uchwaly; szczeg61na uwage zwrocil na:
formy wspolpracy z organizacjami pozarzadowymi oraz zadania priorytetowe.

Komisja Oswiaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
wDruku nr 415.

W tym punkcie porzadku obrad w dyskusji glos zabrali radni: Jan Orlowski, Pawel
Chojnowski, Pawel Adamczyk, Tadeusz Sklodowski oraz Burmistrz Janusz Werczyriski.

Radny Pawel Chojnowski zlozyl wniosek, aby w § 18 w pozycji "w zakresie ochrony
i promocji zdrowia" w punkcie trzecim na koncu dopisac slowa,.. .i innych...".

PrzewodniczacaRady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie nad ww. wnioskiem.

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - II
przeciw-3
wstrzymuiacych silt - 5
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych (nieobecny G. Mlodzianowski),

Wniosek zostal przyjety.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zamknela dyskusje i zarzadzila glosowanie
w sprawie podjecia uchwaly w sprawie przyjecia programu wspolpracy Miasta Marki
w 2010 r. z organizacjami pozarzadowymi i podmiotami, 0 kt6rych mowa w art. 3 ust.3
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 0 dzialalnosci pozytku publicznego i wolontariacie (Druk
nr 415) z uwzglednionym wnioskiem.

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 20
przeciw-O
wstrzymujacych silt - 0
W trakcie glosowania obecnych byIo20. radnych.

Uchwala zostala podjeta jednoglosnie, otrzymala Nr XXXV/356!2009 i stanowi zalacznik
nr do protokolu.

Pkt 11. Rozpatrzenie projektu uchwalv w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie
do zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej
(Druk nr 406).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 20 do protokolu.
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Bunnistrz Janusz Werczyriski przedstawil projekt uchwaly dotyczacy
niezabudowanej nieruchomosci gruntowej, dzialka nr ewid. 32 0 powierzchni
z obreb 1-04, z przeznaczeniem pod budowe drogi publicznej - ul. Zrodlanej.

nabycia
6233 m2

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 406.
Opinia Komisji stanowi zalacznik nr 21 do protokolu,

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci
gminnych, niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk nr 406).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 19
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych (nieobecny B. Trzemecki).

Uchwala zostala podjeta jednoglosnie, otrzymala Nr XXXV/357/2009 i stanowi zalacznik
nr 22 do protokolu,

Pkt 12. Rozpatrzenie projektu uehwaly w sprawie wyrazenia zgody na przeniesienie
wlasnosci nieruehomosei w eelu zwolnienia sic ze zobowiazania pienieznego
(Druk nr 414).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 23 do protokolu,

Bunnistrz Janusz Werczynski zaprezentowal projekt uchwaly dotyczacy przeniesienia
wlasnosci dzialki nr ewidencyjny 86/7 0 powierzchni 374 m2 polozonej przy ul. Chopina
w obrebie 1-12 stanowiacej wlasnosc Miasta Marki, na rzecz osoby fizycznej tytulem
odszkodowania za przejety na wlasnosc gminy udzial 1/3 cz. w prawie wlasnosci dzialek
nr ewidencyjny 89/8 0 powierzchni 405 m2 i nr ewidencyjny 89/9 0 powierzchni 855 m2

z obrebu 5 -12 (nieruchomosci przejete pod drogi).
Bunnistrz odpowiedzial rowniez na pytanie radnego Tadeusza Sklodowskiego.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
wDruku nr 414.
Opinia Komisji stanowi zalacznik nr 24 do protokolu.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przeniesienie wlasnosci nieruchomosci w celu
zwolnienia sie ze zobowiazania pienieznego (Druk nr 414).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 19
przeciw- 0
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wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych (nieobecny B. Trzemecki).

Uchwala zostala podjeta jednoglosnie, otrzymala Nr XXXV/358/2009 i stanowi zalacznik
nr 25 do protokolu.

Pkt 13. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie nieskorzvstania z przyslugujacego
Gminie prawa pierwokupu (413).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 26 do protokolu.

Bunnistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy dzialki
nr ewidencyjny 52/61 0 pow. 600 m2 w obrebie 4-11 polozonej przy ul. Jastrzebiej.
Nieruchomosc nie jest przeznaczona na realizacje celu publicznego.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
wDrukunr413.
Opinia Komisji stanowi zalacznik nr 24 do protokolu,

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie nieskorzystania z przyslugujacego Gminie prawa pierwokupu (413).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 19
przeciw- 0
wstrzymujqcych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych (nieobecny B. Trzemecki).

Uchwala zostala podjeta jednoglosnie, otrzymala Nr XXXV/359/2009 i stanowi zalacznik
nr 28 do protokolu,

Pkt 14. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie najmu lokalu uZvtkowego
stanowiacego mieDiekomuDalne (Druk Dr412).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 29 do protokolu.

Bunnistrz Janusz Werczyriski omowil projekt uchwaly dotyczacy kolejnej umowy najmu
(od stycznia 2010 roku) na okres 3 lat lokalu uzytkowego 0 pow. 125 m2 polozonego przy
ul. Pilsudskiego 43 z przeznaczeniem na prowadzenie apteki.
Radni zaakceptowali propozycje Bunnistrza, aby przeredagowac tresc §I uchwaly.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr412.
Opinia Komisji stanowi zalacznik nr 30 do protokolu.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.
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Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie najmu lokalu uzytkowego stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 412).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 20
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Uchwala zostala podjeta jednoglosnie, otrzymala Nr XXXV/360/2009 i stanowi zalacznik
nr 31 do protokolu,

Pkt 15. Roznatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzienawy gruntu stanowillcego
mieniekomunalne (Druk nr 409).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 32 do protokolu,

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy kolejnej umowy
dzierzawy z dotychczasowym dzierzawca, na okres 3 lat, zabudowanej nieruchomosci
gruntowej polozonej przy ul. Pilsudskiego 43A, stanowiacej czesc dzialki nr ewidencyjny
199/5 z obrebu 5-08 z przeznaczeniem na prowadzenie dzialalnosci gospodarczej w zakresie
handlu detalicznego artykulami spozywczymi,

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 409.
Opinia Komisji stanowi zalacznik nr 33 do protoko!u.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zosta!a podjeta,

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila g!osowanie w sprawie podjecia
uchwa!y w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 409).

Glosowanie
za podjeciem uchwa!y - 20
przeciw- 0
wstrzymujacych si\l- 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Uchwa!a zostala podjeta jednoglosnie, otrzyma!a Nr XXXV/361/2009 i stanowi zalacznik
nr 34 do protokolu.

Pkt 16. Rozpatrzenie I>roiektu uchwalv w sprawie dzienawy gruntu stanowillcego
mienie komunalne (Druk nr 410).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 35 do protoko!u.

Burmistrz Janusz Werczynski zaprezentowa! projekt uchwaly dotyczacy kolejnej umowy
dzierzawy z dotychczasowyrn dzierzawca, na okres 3 lat, zabudowanej nieruchomosci
gruntowej polozonej w Markach, stanowiacej CZ\lSC dzia!ki nr ewidencyjny 74/20 z obrebu
4-03 0 powierzchni 20 m2 z przeznaczeniem pod garaz.
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Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 410.
Opinia Komisji stanowi zalacznik nr 36 do protokolu,

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 410).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 20
przeciw-O
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Uchwala zostala podjeta jednoglosnie, otrzymala Nr XXXV/362/2009 i stanowi zalacznik
nr 37 do protokolu.

Pkt 17. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzieri:awy gruntu stanowincego
mienie komunalne (Druk nr 411).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 38 do protokolu.

Bunnistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly dotyczacy kolejnej umowy
dzierzawy z dotychczasowym dzierzawca, na okres 3 lat, zabudowanej nieruchomosci
gruntowej polozonej w Markach , stanowiacej czesc dzialki nr ewidencyjny 74/20 z obrebu
4-03 0 powierzchni 15 m2 z przeznaczeniem pod garaz.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 411.
Opinia Komisji stanowi zalacznik nr 39 do protokolu.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 411).

Glosowanie
za podieciem uchwaly - 20
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Uchwala zostala podjeta jednoglosnie, otrzymala Nr XXXV/363/2009 i stanowi zalacznik
nr 40 do protokolu,

Pkt 18. Rozpatrzenie uroiektu uchwalv w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi
na dzialalnosc Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 418).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 41 do protokolu.
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Przewodniczaca Komisji Rewizyjnej Izabela Brzezinska odczytala projekt uchwaly, w kt6rej
skarge na Burmistrza Miasta Marki w przedmiocie zglaszanych roszczen odszkodowawczych
za bezumowne korzystanie z dzialki przy ul. Bandurskiego 72 uznaje sie za niezasadna,

Burmistrz Janusz Werczynski pozytywnie zaopiniowal projekt uchwaly zawarty w Druku
nr 418.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie w sprawie podjecia
uchwaly w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na dzialalnosc Burmistrza Miasta Marki
(Druk nr 418).

Glosowanie
za podieciem uchwaly - 20.
przeciw-O
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Uchwala zostala podjeta jednoglosnie, otrzymala Nr XXXV/364/2009 i stanowi zalacznik
nr 42 do protokolu.

Pkt 19. Interpelacje i zapytania radnych.

Nie wplynela zadna interpelacja.

l.Burmistrz Janusz Werczynski przypomnial, ze na poprzedniej sesji wplynela Interpelacja
radnego Ryszarda Korotko (Interpelacja stanowi zalacznik nr 43 do protokolu), a nastepnie
odczytal odpowiedz na ww. Interpelacje (odpowiedz stanowi zalacznik nr 44 do protokolu);
w odpowiedzi Burmistrz wyjasnil kwestie zwiazane z udostepnianiem informacji publicznej
oraz zaistnialej sytuacji w dniu 19 Iistopada br; w zwiazku z uwagami dotyczacymi
zachowania pracownika Biura Rady przedstawil stanowisko Malgorzaty Mincberg; Burmistrz
nie zgodzil sie ze stwierdzeniem zawartym w interpelacji, ze wince za zaistnienie opisanego
przez radnego wydarzenia ponosi pracownik urzedu, a tym bardziej, ze mialo ono charakter
utrudniania pracy Komisji Rewizyjnej.

W odpowiedzi radny Ryszard Korotko powiedzial: ,,(oo.) nie bede tego dalej rozdrabnial,
bo to nie ma najmniejszego sensu (oo.); niech to po prostu w ten sposob ta sprawa zostanie
zamknietar., .)".

Burmistrz Janusz Werczyiiski powiedzial, ze nie byl swiadkiem tych wydarzen, ale
MalgorzataMincbergjest osoba wiarygodna,ktora ceni sobie slowo; dodal, ze praca w Biurze
Rady jest trudna i prosil radnych 0 niewykazywanie nadmiernej nerwowosci; zapewnil, ze
informacje nie sa reglamentowane, a radni otrzymuja znacznie wiecej informacji niz w innych
gminach, czego dowodemjest np. Informacja z pracy Burmistrza.

Radny Jacek Orych zapytala, dlaczego Burmistrz decyduje 0 dostepie do dokumentow Rady
Miasta?
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Bunnistrz Janusz Werczynski wyjasnil, ze jest odpowiedzialny za wszystkie dokumenty
gromadzone w Urzedzie, rowniez dokumenty Rady; zapewnil, ze ma dobra wole, aby radni
mieli latwy dostep do interesuiacych ich informacji, ale potrzebny jest czas na zastanowienie,
poniewaz czasami dokumenty zawieraja infonnacje chronione prawem.

Radca Prawny Krystyna Gonciarz podtrzymala stanowisko Bunnistrza zawarte w odpowiedzi
na interpelacje; dodala rowniez, ze w kwestii udostepniania infonnacji publicznej ustawa nie
rozstrzyga wszystkiego i wiele spraw pozostaje w sferze interpretacji.

Przewodniczaca Komisji Rewizyjnej Izabela Brzezinska powiedziala, ze praca w Komisji
Rewizyjnej jest bardzo trudna; zaistniala sytuacja nie powinna miec miejsca; ,,( )
powinnismy dac temu juz spokoj; gdybysmy spokojniej pracowali nie doszloby do tego ( )".

Radny Boguslaw Dabkowski powiedzial, ze obserwuje prace Komisji Rewizyjnej od
poprzedniej kadencji; Biuro Rady bylo fantastyczne i zadne pismo nie bylo blokowane; ,,(..)
mysle, ze to troche wina radnych; znam inne biura rady i tam jest bardzo oficjalnie, nie ma tak
jak tu (... ); mysle ze musimy troche wiecej uwagi zwrocic na siebie i troche sie opanowac".

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko powiedziala, ze w sprawach Rady nie zawsze
jest w stanie bezblednie oceniac wszystkich spraw i wtedy szuka konsultacji osoby
odpowiedzialnej za prace Urzedu; zwrocila uwage, ze dzisiejsza wypowiedz radnego
Ryszarda Korotko sugeruje, ze pani Malgorzata Mincberg napisala nieprawde; w zwiazku
z tym powiedziala, ze ponad 10 lat wspolpracuje z pania Mincberg i nigdy pani Mincberg
nie formulowala zadnych opinii, ani 0 poszczegolnych radnych, ani pracach Komisji;
powiedziala rowniez, ze odsluchala nagrania z posiedzen Komisji Rewizyjnej z dnia z 17
wrzesnia i 19 listopada br. i tam wypowiedzi radnego Ryszarda Korotko zawieraja naprawde
niestosowne sformulowania, epitety; wyrazila zdziwienie, ze zarowno czlonkowie Komisji,
jak i Przewodniczaca Komisji nie reaguja na to; podkreslila, ze mowienie 0 sprawach
waznych przy uzyciu slow wskazujacych, ze emocje gonia emocje nie powinno i nie moze
miec miejsca,

Radny Tadeusz Sklodowski powiedzial, ze ,,( ... ) ta sytuacja nie jest wywolana niewlasciwa
postawa tych osob - jest wywolana niewlasciwa sytuacja, ktora ja spowodowala (... );
tu chodzilo 0 czynnosc kserowania, a nie udzielenia informacji publicznej; w zwiazku z tym
nie bardzo rozumiem odpowiedz burmistrza na interpelacje i calej tej sytuacji; ( ) wszystkie
sprawy zwiazane z informacja publiczna rzadza sie okreslonymi przepisami; ( ) jezeli radny
przychodzi i prosi 0 ksero to nie sadze, ze potrzebna jest interwencja Burmistrza (... ) nie jest
to infonnacja publiczna; to jest ksero jakiegos dokumentu, ktory jest w posiadaniu Komisji;
(..) sadze ze nic by sie nie stalo, gdyby pani Malgosia nie wiedzac nawet co kseruje 
skserowala; nic by sie nie stalo, bo zna osoby ktorym kseruje, tez chyba ufa (... )."

Burmistrz Janusz Werczynski powiedzial, ze Biuro Rady nie moze bye traktowane jak punkt
kserograficzny; dodal rowniez, ze bardzo czesto sie zdarza, ze dokument zawierajacy
informacje publiczna rnoze bye w calosci udostepniony, ale moze sie zdarzyc, ze w takim
dokumencie sa rowniez dane podlegajace ochronie, dlatego potrzeba czasu na zastanowienie
si~.

Radny Pawel Chojnowski zlozyl wniosek 0 zamkniecie dyskusji.

Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zarzadzila glosowanie nad wnioskiem.
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Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 19
przeciw-I
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 19. radnych (nieobecny G. Mlodzianowski),

Wniosek zostal przyiety,
Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zamknela dyskusje w tym punkcie.

2.Radny Tadeusz Sklodowski zwrocil sie do Bunnistrza 0 udzielenie infonnacji na temat
nowego przystanku przy ul. Kosciuszki.

Bunnistrz Janusz Werczynski przypomnial, ze nowy przystanek przy ul. Kosciuszki byl juz
uzgodniony, wszystkie formalnosci byly zalatwione i w tym momencie radny Tadeusz
Sklodowski podj(jl interwencje, poniewaz wlasciciel nieruchomosci, przy ktorej zaplanowano
Iokalizacje przystanku protestowal; ta interwencja spowodowala, ze cala procedura
rozpoczela sie od poczatku; to jest po prostu dluga procedura: konieczne bylo wykonanie
Projektu organizacji ruchu (przygotowywane przez uprawniona osobe) i uzyskanie uzgodnien
z odpowiednimi instytucjami - Powiatowym Inspektorem Ruchu, Powiatowym Zarzadem
Drog, Zakladem Transportu Miejskiego; oprocz tego ZTM ustalajac jakikolwiek przystanek
musi zmieniac rozklad jazdy autobusu; teraz ponownie jest juz wszystko zalatwione, ale ZTM
zdecydowal, ze autobus linii 738 bedzie zatrzymywal sie na tym przystanku od stycznia
przyszlego roku, bo dopiero wowczas zostana zmienione rozklady jazdy;
Bunnistrz zwrocil uwage, ze w zwiazku z interwencja radnego realizacja calego zadanie
rozpoczela sie od poczatku i wlasnie ten radny (w trakcie posiedzen Rady Miasta i Komisji
Rady) wyraza niezadowolenie, ze nie rna nowego przystanku.

Radny Tadeusz Sklodowski powiedzial: "ogromnie sie ciesze z tej wypowiedzi, bo jestem
zaskoczony; moim zdaniem to jest ponizej pasa uderzenie (... ); przystanek zostal
umiejscowiony w sasiedztwie dzialki pana Mieczyslawa Skwierzynskiego, ktory owszem jest
moim dobrym znajomym, kolega, wspolnikiem w pewnych sprawach; on protestowal
z jakichs powodow jemu osobiscie znanych; protestowal takze z powodu, ze ten przystanek
byl umiejscowiony w stosunku 300 m do Warszawy i 800 m do nastepnego przystanku
w Markach, czyli byl umiejscowiony dziwnie i to nie powinien protestowac pan Mieczyslaw
Skwierzynski tylko powinien na takie umiejscowienie przystanku nie zgodzic sie ten, ktory
go stawial; (... ) znajac problem (... ) razem z panem Markiem Mankiem przyszlismy
do Bunnistrza mowiac 0 tym i to nie byla tylko moja interwencja (... ), takze pana Marka
dlatego, ze pan Marek jest takze zainteresowany ta sprawa z uwagi, ze jest radnym w tym
rejonie; (... ) cala sytuacja miala miejsce ( ... ) okolo sierpnia - wrzesnia 2008 roku; (... )
z uwagi na taka dziwna postawe ja poprosze (... ) 0 udostepnienie dokumentow zwiazanych
z ta sprawa,"

Naczelnik Wydzialu Zarzadu Drog Adam Stachon poinformowal, ze z nowa lokalizacja
przystanku wystapiono do ZTM w kwietniu 2009 roku; w maju Wydzial otrzyml odpowiedz,
ze ze wzgledu na to, ze przystanekjest wykonany z plyt typu MON jego lokalizacja nie moze
zostac uwzgledniona zanim nie przedstawimy projektu organizacji ruchu i od tego czasu cala
procedura rozpoczela sie od poczatku; oczywiscie dokumenty dotyczace tego zadania beda
udostepnione radnemu.
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Radny Marek Marik dodal, ze bardzo trudno bylo znalezc lokalizacje dla tego przystanku, np.
zaproponowano lokalizacje przy MBT, a MBT nie wyrazilo zgody; teraz przystanek jest
usytuowany naprzeciwko wjazdu do jego posesji.

3.Radny Boguslaw Dabkowski zapytal, dlaczego przy takiej pogodzie budowana jest
przybudowka przy jednej z kamienic oraz czy nie mozna bylo poczekac do wiosny?

Pan Henryk Szczurowski, Dyrektor Zakladu Uslug Komunalnych, odpowiedzial,
ze rozpoczecie tych prac bylo konieczne, poniewaz pojawily sie duze pekniecia w budynku;
wykonawca zapewnil, ze prace beda wykonywane tylko wowczas, gdy aura na to pozwoli 
wykonawca gwarantuje wykonanie prac dobrze.

Na tym zakonczono punkt 19. porzadku obrad.

Pkt 20. Sprawy r6:ine.

!:.Przewodniczllca Rady Maria Przybysz - Piwko poinformowala, ze wplynely pisma
informujace 0 zlozonych interpelacjach poselskich w sprawie budowy obwodnicy Marek
od Posla na Sejm RP Mariusza Blaszczaka, Posla na Sejm RP Wieslawa Szczepanskiego oraz
Poslana Sejm RP Marka Balickiego (pisma stanowia zalacznik nr 45 do protokolu).

2.Przewodniczllca Rady Maria Przybysz - Piwko odczytala wystapienia mieszkancow
ul. Rozanej w Markach w sprawie wybudowania na tej ulicy prog6w zwalniajacych oraz
naprawy oswietlenia ulicznego wraz z wymiana drewnianych slupow (kopie pism stanowia
zalacznik nr 46 do protokolu),

3.Przewodniczllca Rady Maria Przybysz - Piwko odczytala petycj\e mieszkancow Marek
w sprawie budowy centralnego placu zabaw w Markach (kopia pisma stanowi zalacznik nr 47
do protokolu).

4.Przewodniczllca Rady Maria Przybysz - Piwko poinformowala, ze:
• Rada Powiatu Wolominskiego przekazala nagranie z debaty na temat dr6g

wojewodzkich na terenie powiatu wolominskiego (kopia pisma stanowi zalacznik
nr 48 do protokolu);

• wplynelo sprawozdanie z dzialalnosci Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki w 2009
roku - sprawozdanie stanowi zalacznik nr 49 do protokolu;

• wplynal Plan Pracy Komisji Rewizyjnej - plan stanowi zalacznik nr 50 do protokolu;
• wplynal Plan Pracy Komisji Oswiaty, Kultury i Sportu - plan stanowi zalacznik nr 51

do protokolu;
• wplynelo wiele zaproszen na spotkania oplatkowe (zaproszenia w Biurze Rady).

5.Burmistrz Janusz Werczynski w nawiazaniu do poprzedniej sesji Rady Miasta, gdzie
poruszona byla kwestia zlej jakosci drog, ktorych nawierzchnia byla odtwarzana
np. po budowie wodociagu, przedstawil radnym do wgladu szereg pism, w ktorych Gmina
wystepuje do wykonawc6w z zadaniem usuniecia usterek; pisma dotyczyly m.in.:

• ulic: Kordeckiego, Butryrnow, Dabrowskiego, Szymanowskiego, Odrowaza, Prostej,
Srodkowej, Zagloby, Granicznej, Mickiewicza;

• chodnika przy ul. Kosciuszki;
• zareklamowane zostaly prace wykonane w trakcie budowy bazaru przy

ul. Paderewskiego;
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• usterek w Szko1e Podstawowej nr 3 i nr 4 w Markach.
Bunnistrz zapewnil, ze pracownicy Urzedu Miasta podejmuja interwencje w ka:i:dym
przypadku, gdy roboty nie zosta1y wykonane nalezycie.

Na tym zakonczono punkt 20. porzadku obrad.

Pkt 21. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1530 Przewodniczaca Rady Maria Przybysz - Piwko zamknela XXXV sesje Rady
Miasta Marki.

protokolowala
Malgorzata Mincberg
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